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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/24-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-04-24-2 
 
Rijeka,  14. 24. siječnja 2024. godine 

 
 

ZAPISNIK 
S 11. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  24.1.2024. godine, s početkom u 17:00 sati u prostorijama MO 
Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  

 Paulo Mulac, zamjenik predsjednika VMO Srdoči 

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 

 Dražen Kalanj, referent za mjesnu samoupravu – tajnik – privremena zamjena 
Ostali nazočni: 

- Snježana Kljun, Tina Ujevića 11 
- Leopold Kljun, Tina Ujevića 11 
- Luka Dobrović, Tina Ujevića 9 
- Asta Frlan, D.Cesarića 2 
- Marin Račić, M. Rustambega 7 

 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Robert Urek. 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 9. i 10. sjednice Vijeća MO Srdoči. 
 

 
 
DNEVNI RED: 

 
1. Elaborat " Prometno uređenje raskrižja Ulice Miroslava Krleže  

            i južnog privoza Miroslava Krleže prema kbr. 4". 
      2.   Uvođenje novog sustava odvojenog prikupljanja komunalnog otpada 
      3.   Komunalna problematika - upiti i zahtjevi građana 
      4.   Razno 
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AD1 
Predsjednik vijeća Robert Urek otvara raspravu po prvoj točci te pozdravlja prisutne građane. Upoznaje 
sve prisutne sa Elaboratom pod nazivom Prometno uređenje raskrižja Ulice Miroslava Krleže i južnog 
privoza Miroslava Krleže prema kbr. 4 kojeg je izradilo TD Rijeka plus d.o.o. Primjerci navedenog 
elaborata podijeljeni su prisutnim građanima. Ističe se kako se sa izvođenjem radova po elaboratu 
rješava problem parkiranja teških teretnih vozila na predmetnoj lokaciji te poboljšava sigurnost pri 
kretanju pješaka tim dijelom ulice. 

 
Zaključak:  

 Vijeće MO Srdoči i prisutni građani upoznati su sa Elaboratom " Prometno uređenje 
raskrižja Ulice Miroslava Krleže i južnog privoza Miroslava Krleže prema kbr. 4" 
izrađenim od strane TD Rijeka plus d.o.o. te su primjerci elaborata podijeljeni 
zainteresiranim strankama.  
 

 
AD 2 
Predsjednik vijeća MO Srdoči Robert Urek otvara raspravu po drugoj točci dnevnog reda te napominje 
kako su stanovnici mjesnog odbora zaprimili obavijesti o početku primjene individualnog sustava 
prikupljanja komunalnog otpada sa rutom kretanja vozila pri prikupljanju otpada te kalendarom odvoza a 
u tijeku je i podjela digitalnih ključeva otvaranje spremnika postavljenih na javnim površinama. Vijećnik 
Bistričić upozorava, temeljem primjera Ulice Bartola Kašića 22 i 24, na volumen zajedničkih spremnika 
te dinamiku pražnjenja istih što bi moglo dovesti do gomilanja otpada izvan spremnika ukoliko dinamika 
odvoza ne bude odgovarajuća. Vijećnik Mulac ističe problem lokaliteta za spremnike korisnika poslovnih 
prostora pogotovo na lokaciji Miroslava Krleže 3 smatrajući da se na terenu mora utvrditi pogodna 
lokacija za smještaj predmetnih spremnika. 
 
Temeljem rasprave donijet je slijedeći 
Zaključak:  

Vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 

AD 3 
Predsjednik vijeća MO Srdoči Robert Urek otvara raspravu te se po prispjelim dopisima utvrđuje sljedeće: 
 
-U vezi sa rezerviranim sredstvima u iznosu od 3.982,00 eura koje bi trebalo rasporediti na druge zahvate 
Vijeće će od nadležnog odjela zatražiti podatak o dosad izvršenim i neizvršenim radovima po usvojenom 
programu malih komunalnih akcija za 2023.godinu kako bi se navedeni iznos mogao primjereno 
rasporediti. 
 
-Vijeće je upoznato sa odgovorom TD Energo d.o.o. u vezi sa poboljšanjem osvjetljenja Ulice Miroslava 
Krleže i s time povezanom mogućnosti skraćenja stupova i montaže rasvjetnih konzola. 
 
-Vijeće je upoznato sa informacijom TD Rijeka plus d.o.o. u vezi izmjene elaborata uređenja raskrižja 
Ulica Mate Lovraka, Bartola Kašića i Srdoči s kojim su prilagođene dimenzije središnjeg otoka radi 
prolaska opskrbnih kamiona.  
 
-uputiti će se požurnica nadležnom upravnom odjelu u vezi planiranog termina izlaganja Izmjena i dopuna 
DPU Srdoči. 
 
-uputiti će se nadležnom upravnom odjelu obavijest da se vezano za izradu elaborata dvosmjernog 
kretanja vozila u Ulici Tina Ujevića odustaje od zahvata „ Zamjena antistres podloga na dječjem igralištu 
u Ulici Dobriše Cesarića sjeverno od kućnih brojeva 20 i 22“ u iznosu od 450,00 eur kako bi se navedeni 
i planirani iznos preusmjerio za izradu Elaborata dvosmjernog kretanja vozila u Ulici Tina Ujevića. 
 
- uputiti će se nadležnom upravnom odjelu zahtjev s kojim će se predložiti s obzirom na otežano 
uključenje iz Ulice Bartola Kašića u Ulicu Miroslava Krleže postava dodatnih prometnih ogledala radi 
povećanja sigurnosti prometa. 
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- uputiti će se nadležnom upravnom odjelu zamolba za pojašnjenje (od čega se sastoje što obuhvaćaju 
i sl.) navedenih zahvata iz Plana malih komunalnih akcija za MO Srdoči u 2024. godini i to Izrada 
tehničkog rješenja za rekonstrukciju javne rasvjete na raskrižju Ulice Miroslava Krleže i Ulice Mate 
Lovraka u iznosu od 200,00 eur, radovi na rekonstrukciji javne rasvjete na raskrižju Ulice Miroslava 
Krleže i Ulice Mate Lovraka u iznosu od 600,00 eur te oprema za rekonstrukciju javne rasvjete na 
raskrižju Ulice Miroslava Krleže i Ulice Mate Lovraka u iznosu od 900,00 eur. 
 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnih upravnih odjela Grada Rijeke u vezi postave usporivača 
prometa u Ulici Kurirski put u kojem se navodi da nisu ispunjeni prometno-tehnički uvjeti za postavu istih 
na navedenoj lokaciji. 
 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnih upravnih odjela Grada Rijeke u vezi čišćenja slivnika u Ulici 
Dobriše Cesarića 12 i Kurirski put 13-15  
 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnih upravnih odjela Grada Rijeke u vezi sanacije oštećenja 
ograde kod kbr. 21 Ulica Gustava Krkleca 
 
- uputiti će se nadležnom prometnom redarstvu dopis u vezi problema parkiranja vozila na nogostupu i 
kolniku Ulica A.G.Matoša i D.Tadijanovića s kojim parkiranjem vozila se dovodi u opasnost kretanje 
pješaka te smanjuje vidljivost pri uključivanju u promet u tim ulicama. 
 
- uputiti će se nadležnom upravnom odjelu zamolba za uvidom i potrebnim uklanjanjem stabla kod zgrade 
A.B.Šimića 44  
 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnih upravnih odjela Grada Rijeke u vezi sanacije oštećenja 
ograde kod kbr. 2 Ulica Mate Lovraka i kod kbr. 59 Ulice Srdoči 
 
- uputiti će se nadležnom komunalnom društvu prijava kvara na javnoj rasvjeti na Adresi A.B.Šimića 60 
 
-uputiti će se g. Reljiću odgovor na njegov upit u vezi problema prometa u Ulici Tina Ujevića u kojem će 

se naglasiti kako je nadležni Upravni odjel Grada Rijeke upoznat sa navedenom problematikom te kako 

je za istu u tijeku iznalaženje optimalnog rješenja. 

 

Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
AD 4 
Predsjednik vijeća Robert Urek otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda te napominje kako je 
pripremljeno Izvješće sa provedenog programa Doček Svetog Nikole 2023. te je isto potrebno razmotriti 
i prihvatiti. 
 
Zaključak:  
Vijeće je prihvatilo Izvješće sa provedenog programa Doček Svetog Nikole 2023. 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 19,00 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

 

Zapisničar  
Dražen Kalanj 

                                                      
                                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
Robert Urek 
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